# 2025 主日崇拜事奉輪值同工

本週主日 This Sunday 3/23/2025	下週主日 Next Sunday 3/30/2025				
宋保軍	單永衛				
馬丁牧師	徐肇基牧師 (C)				
Pastor Martin(E)	Pastor Martin(E)				
方向	胡子萍				
羅鳳玲(C)/Daniel(E)	羅鳳玲(C)/Daniel(E)				
張超英,蔡英超,姚慧敏	宋保軍,顏 麗,陳 峰				
/Trevor & Lim (E)	/Trevor & Lim (E)				
姜 華/單永衛 (C)	鲁 锋/劉砥中 (C)				
陳競一/KaiTing(E)	Leon/KaiTing(E)				
陈祝平	吴美莲				
黄玉瑛, 刘 兵	徐慧君,Kaiting				
Jennifer Chow, 杜鵑	黄雯茗,李玉珍				
陳競一,Santos	馬曉敏,单永衛				
姜 華	陳競一				
英文小組 English Group	青年組 Youth Leaderships				
姐妹圉契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)					
祷告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u> )					
家庭小組查經 Family Bible Study					
	本週主日 This Sunday 3/23/2025 宋保軍 馬丁牧師 Pastor Martin(E) 方向 羅鳳玲(C)/Daniel(E) 張超英,蔡英超,姚慧敏 /Trevor & Lim (E) 姜 華/單永衛(C) 陳競一/KaiTing(E) 陈祝平 黄五瑛,刘 兵 Jennifer Chow,杜鵑 陳競一,Santos 姜 華 英文小組 English Group 姐妹團契 Women's Bible S (教会實體聚會) 禱告會 Prayer Meeting(ZO)				

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Feb. Income	Feb. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$116. 70	\$14, 676. 06	\$15, 543. 75	\$9, 335. 64
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$600.00	\$12, 200. 00
宣道 Missions	\$200.00	\$1,625.00	\$2, 225. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - 三月份 March, 2025: 我們的神在天上,都隨自己的意旨行事。(詩篇 Psalm 115:3) 所以,在基督裡若有甚麼勸勉,愛心有甚麼安慰,聖靈有甚麼交通,心中有 甚麼慈悲憐憫,你們就要意念相同,愛心相同,有一樣的心思,有一樣的意 念,使我的喜樂可以滿足。(腓立比書 Philippians 2:1-2)

長老 Elder
張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (918) 252-4886
wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

# 装備信徒以神為中心的生命

# Equipping believers in God-centered Life 聯合主日崇拜程序

### COMBINED ORDER OF WORSHIP

三月二十三日 March 23, 2025

主席 Presider: 宋保軍

殿前代禱 Altar Prayer

10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

祷告團 Praver Team

## 講員 Speaker: 馬丁牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 68: 4. 35 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 敬拜讚美詩 Praise Songs 眾立 AII 祈祷 Invocation 主席 Presider 讚美詩 Praise Songs 眾立 All 讀經 Scripture Reading 腓立比書 Philippians 3:1-11 眾坐 Congregation 證道 最大的收穫: 認識基督 馬丁牧師 Sermon The Greatest Gain: Knowing Christ Pastor Martin 主席 Presider 回應/奉獻 Response/Offering

173 耶穌基督是我一切 Jesus is all the world to me

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝祷 Benediction 張文迪長老 Elder Chang 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默祷 Silent Prayer 眾坐 Congregation

#### 報告事項:

- 1.歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(3/30) 英文主日崇拜早上9: 15 開始,中文崇拜早上10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學將在9: 30AM 開始,英語成人和青少年主日學,將在10: 45 開始,請留意。
- 3.本週三晚上祷告會 (3/26) 7:30 PM 在線上 ZOOM 舉行。請預留時間參加。
- 4. 為增進教會兄弟姊妹之間的團結與交流,計劃於3月29日,週六舉辦聯合團契聚會。聚餐晚餐6點開始,活動約7點開始,包括詩歌、遊戲及見證分享等。
- 5. 我們即將會有浸禮。如果您有意願受洗,請告知長老或馬丁牧師。我們會在 3/30 舉行新會員入會典禮。如果您希望成為本教會的會員,請聯繫長老、執事或馬丁 牧師。
- 6. 教会体育馆内的匹克球和羽毛球场地可以正式使用了,欢迎弟兄姊妹积极参加,强身健体,增进联络,详情请联系保军弟兄或竞一弟兄。

#### 祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。求神繼續引導,在龍建 傳道夫婦來訪後,我們能分辨主的旨意。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
- 3. 繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。為我們新的兒童主日學教材禱告,希望這教材可以幫助兒童更好的學習神的話語。
- 4. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。爲了方便治療, 他們已經搬到休斯頓。
- 5. 為青草地小組學習情緒健康的關係課程禱告。 求神增進彼此之間的關係.
- 6. 請繼續為家中有年長父母的弟兄姐妹們的身體健康代禱: 砥中的母親, 張毅的父母, 鳳玲的母親, Jennifer 的父親。
- 7. Barbara 師母成功地以手術切除了局部擴散的癌性腫瘤。 她週二去看外科醫生/ 腫瘤科醫生,了解化療的情況。感謝大家對她的愛與關懷!
- 8. 為剛受洗的 Walter 弟兄祷告,願聖靈繼續引導他在信心上成長。
- 9. 感謝神保守同工退休會順利結束。求神繼續帶領他們忠心和同心合一的事奉懇求主保守他們和他們的家人免受一切災害。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (3/23) we will have English service starts at 9:15 AM and Chinese service starts at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults (Chinese) Sunday school starts at 9:30 AM, English adults and youth Sunday school will start at 10:45 AM, Pleas take note of the start time.
- 3. This week prayer meeting will be online ZOOM on Wednesday evening (3/26) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.
- 4. To enhance the unity and communication among the church brothers and sisters, a combined fellowship gathering is planned for Saturday, March 29th. The potluck dinner will start at 6:00 PM, and the event will begin around 7:00 PM, including singing, games, and sharing of testimonies.
- 5. We are planning for a baptism soon. If you are interested, please let an elder or Pastor Martin know. We will have new member induction on 3/30. If you would

- like to be considered for membership, please contact an elder, a deacon, or Pastor Martin.
- 6. The pickleball and badminton courts in the church gym are now open for use. Brothers and sisters are welcome to actively participate to strengthen our bodies and enhance fellowship. For more details, please contact Brother Baojun or Brother Jingyi.

# **Prayer Items:**

- 1. Pray following the visit of Brother Peter Long and Sister Sarah that we will have discernment as to the Lord's will. Pray for the Pastor Search Committee as they talk with members. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry. Pray for our new children's Sunday School curriculum that it will be very useful in teaching God's word.
- 4. Remember Sister Susan Gao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing. The Gaos have moved to Houston to better accommodate treatment.
- 5. Pray for the Green Pasture Group as they study the Emotionally Healthy Relationships course. May God strengthen their relationships with one another.
- 6. Please continue to pray for elderly parents of the brothers and sisters. Tim Liu's mom, Sugin's dad & mom, Ling's mom, Jennifer's dad.
- 7. Sister Barbara had successful surgery to remove a cancerous tumor which had spread locally. She sees her surgeon/oncologist on Tuesday to find out about chemo treatment. Thank you for your love and care for her!
- 8. Pray for newly baptized brother Walter, may the Holy Spirit continue to guide him to growth in faith.
- Give thanks to the Lord for a wonderful co-workers retreat. Please continue to pray for them to serve the Lord faithfully and in unity. May God protect them and their family.

# 講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. THROUGH PUTTING NO CONFIDENCE IN ONE'S SELF 透過不依靠自己的自信心
- 2. BY FINDING THE RIGHTEOUSNESS THAT COMES BY FAITH 藉著尋得那因信而來的義
- 3. BY COUNTING ALL ELSE AS LOSS 將其他一切都視為有損的
- 4. THROUGH LONGING TO KNOW JESUS MORE AND MORE 通過渴慕主越來越認識耶穌